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НРАВСТВЕННОСТЬ КАК ИСТОЧНИК ДУХОВНЫХ СТИМУЛОВ И ПОБУЖДЕНИЙ 

 

А.М. Буттаева 

 

Рассматриваются проблемы нравственности в современном российском обществе, напрямую 

затрагивающие животрепещущую тему стратегии развития многонационального и 

многоконфессионального российского общества. Уважение к этническим традициям, самобытности 

культур народов России составляли и составляют духовно-нравственное богатство страны, будущее 

которого немыслимо без исторически сложившегося этнического и религиозного многообразия.  
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A.M. Bouttaeva 

Morality as a source of spiritual stimulants and inducements 

It is considered the problems of morality in contemporary Russian society, directly affecting the vital topic for 

the development strategy of the multinational and multi-confessional Russian society. Respect for ethnic traditions, 

cultural identities of the peoples of Russia it was made moral and spiritual wealth of the country, the future of which 

is impossible without the historically established ethnic and religious diversity. 
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